
Ontwikkelgesprek Vaktherapie       28-06-2022 

 

Aanwezigen beleid: Susan Keijsers, Dannie Schreurs, Janneke van den Bergh, Rosa Verstappen  

Contractmanagement: Anne van den Munckhof  

Aanbieder: Muziektherapie Mai van der Beele 

 

Helaas is er maar 1 aanbieder aanwezig geweest bij dit ontwikkelgesprek van Vaktherapie. Om die 

reden hebben we het ontwikkelgesprek ingekort en hebben we vooral signalen opgehaald.  

 

Susan geeft aan dat vaktherapie een vreemde eend in de bijt blijft doordat er een verschil is in 

geregistreerd personeel ten opzichte van andere producten. Personeel bij Vaktherapie zijn namelijk 

niet SKJ geregistreerd. Aanbieder geeft aan dat ze dit onderscheid jammer vindt, omdat zij eigen 

registraties hebben die niet minder zijn dan SKJ. Hierdoor voelen zij zich minder gewaardeerd. 

Daarbij ontstaat het gevoel bij de aanbieders van Vaktherapie dat gemeenten alleen maar binnen 

de lijntjes willen blijven. Zowel gemeenten als aanbieders accepteren dat ze het hierover niet eens 

gaan worden en laten dit rusten.  

 

Waarom ontwikkelgesprekken: 

Susan geeft uitleg over waarom de ontwikkelgesprekken plaatsvinden. Deze gesprekken zullen 

vooral in gezamenlijkheid plaatsvinden en gaan over de inhoud van het product. Hierbij worden 

ervaringen opgehaald en gedeeld wat beter kan in de uitvoering.  

 

De werkwijze:  

Bij een indicatie van vaktherapie is er een vast budget per traject en heeft de aanbieder de vrijheid 

om dit zelf in te delen. De meeste cliënten komen vanuit de toegang met een hulpvraag en de 

toegang gaat kijken welke doelen daarachter spelen. Vervolgens kijk de toegang welke indicatie 

nodig is met dan de vraag is dit puur vaktherapie of bijvoorbeeld P1. Dan komt pas de keuze in 

welke aanbieder. De toegang bepaalt het WAT en de aanbieder bepaalt het HOE. De aanbieder is 

vrij om bijvoorbeeld een vaktherapeut bij Ambulant P1 in te zetten, zolang dit maar binnen de 

kwaliteitseisen en randvoorwaarden van de indicatie valt. Hierbij geldt dus ook niet per se 15 

sessies, maar deze verantwoordelijkheid ligt bij de hoofdaannemer. Dit is een mooie kans voor 

aanbieders van Vaktherapie om bij aan te haken. Daarnaast is het mogelijk om alleen vaktherapie 

in te zetten als dit echt de vraag is. De hulpvraag moet dan wel opgelost zijn na 1 traject 

vaktherapie.  

 

Ervaringen en signalen:   

Wat gaat goed: 

- Het is fijn om binnen dezelfde beschikking de cliënt in groepsbehandeling te laten 

deelnemen  

- Consulenten stellen heldere doelen  

 

Wat kan beter:  

- Sommige grote organisaties staan niet open voor onderaannemerschap, omdat ze het zelf 

in huis hebben.  

- POH en SOJ weigeren om het WAT goed neer te zetten.   

- De 15 sessie limiet werkt niet fijn.  



➔ Dit is een gemiddelde in het contract. De invulling en creativiteit van sessies is de 

aanbieder vrij in, maar we passen geen contractuele voorwaarden aan.   

- Aanbieder krijgt te weinig cliënten vanuit de gemeenten.  

➔ Susan geeft aan dat er momenteel een zoektool in Vendorlink in ontwikkeling is, 

waardoor aanbieders en toegangen elkaar makkelijker kunnen vinden.  

➔ Er werd vanochtend bij de gesprekken met Ambulant al een netwerkbijeenkomst/markt 

geopperd om elkaar te ontmoeten. Beleid gaat kijken of de aanbieders van Vaktherapie 

hierbij kunnen aansluiten. Dit wordt nog uitgezocht.  

 

Afspraken vervolg:  

• Aanbieder geeft aan het fijn te vinden om fysiek bij elkaar te komen.  

• Aanbieders Vaktherapie sluiten aan bij de ontwikkelsessie van Ambulant. De uitnodiging 

wordt nog verstuurd.   

 

Tot slot  

Jammer genoeg heeft er maar 1 aanbieder aan kunnen sluiten bij het eerste ontwikkelgesprek. 

Desondanks hebben we een prettig gesprek gehad. In het volgende ontwikkelgesprek willen we graag 

inzetten op een hele ochtend met de aanbieders Vaktherapie in combinatie met de aanbieders 

Ambulant, waarbij we thema’s gaan uitlichten zodat we meer de diepte in kunnen gaan met elkaar. 

Op deze manier kunnen de aanbieders van Ambulant op een laagdrempelige manier kennis maken 

met de aanbieders van Vaktherapie.  

 

Deze ochtend zal plaatsvinden op 15 november van 09.00-13.00 inclusief lunch, zodat ook het 

informele gesprek met elkaar kan worden aangegaan. De precieze locatie volgt nog.  

 

 

 


